
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. januar 2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 464 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.   

 

Spørgsmål nr. 464:  

”Ministeren bedes oplyse, i hvor mange sager inden for de sidste fem år, der er sket 

frakendelse af autorisation og kort skitsere baggrunden for de enkelte frakendelser.” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet bedt Styrelsen 

for Patientsikkerhed om et bidrag. Jeg forventer på den baggrund at kunne besvare 

spørgsmålet endeligt primo marts 2019. 
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